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親愛的校友： 

 

我們謹代表中華基督教會基道中學校友會宣佈即將舉行本會第六屆執行委員會委員

選舉，我們誠意邀請畢業校友參選成為本會執行委員會委員。選舉詳情如下： 

 
選舉日：2023 年 12 月 2 日 

提名期：2023 年 10 月 2 日至 23 年 10 月 16 日 

提名及參選方法： 填妥候選執行委員提名表，於 2023 年 10 月 16 日或以前 把表格  

傳真至 2627 0555 或郵寄至九龍土瓜灣崇安街 28 號（請註明「中

華基督教會基道中學校友會收」） 

 

現隨函附上候選執行委員提名表格及選舉流程，敬請踴躍參選！如有任何查詢，請致

電 2627 1028 與基道中學梁小姐聯絡。 

 

中華基督教會基道中學校友會 

第五屆執行委員會 謹啟 

二零二三年十月二日 

 

 

2nd October, 2023 

Dear Alumni, 
 

We are hereby representing the Alumni Association of CCC Kei To Secondary School to 

announce that the election of the 6th Executive Committee of the Alumni Association is soon to 

be held.  We are now inviting interested graduated alumni to serve as Executive Committee 

Members. The election schedule is as follows: 

 
Election Day: 2nd December, 2023 

Nomination period: From 2nd October , 2023 till 16th October , 2023 

Nomination Method: Fill in the nomination form and send it back to us by fax 

 (Fax no.: 2627 0555) or by mail (Address: 28 Sung On Street, 

Tokwawan, KLN) on or before 16th October , 2023. 

 

Attached please find the nomination form and the Election Procedure. We are looking 

forward to your participation.  If you have any enquiries, please contact Ms. Leung (Tel: 2627 

1028). 
 

Regards, 

5th Executive Committee of  

the Alumni Association,  

CCC Kei To Secondary School 


